
vern municipal. Es evident que 
aquests dies és diuen moltes co-
ses, però nosaltres no pensem 
caure en la t rampa de replicar les 
acusacions que s 'ens facin. Q u è 
sóc un home de palla?: Crec que 
gaudeixo de tota la confiança de 
la nostra candidatura i puc assegu-
rar que en cap moment ningú ha 
interferit el meu treball. Es més, 
homes i amics com Oriol Monta-
na, Pere Canal o Josep Garrel l , 
per esmentar els més coneguts 
dels nostres dirigents, s 'han posat 
incondicionalment a la meva dis-
posició. 
—Algunes de les crítiques a la teva 
persona s'han produít arran de la 
teva gestió com a president del Ca> 
sino-Club de Ritme. Es dolenta la 
situació de Pentitat? 
—Penso que tot el contrari , el Ca-
sino en el darrers anys ha iniciat 
una e tapa , jo diria que de consoli-
dació a nivell d'activitats i d 'equi-
libri a nivell econòmic. Puntual-
ment a tenem els nostres compro-
misos econòmics i gradualment es 
van potenciant totes les nostres 
activitats: disposem d 'una sala 
d'exposicions; hi ha una gran 
quanti tat de competicions esporti-
ves, recreatives i culturals i es 
col·labora sempre que es pot amb 
la ciutat en l 'organització de les 
nostres festes populars. Tenim 
quasi cinc-cents socis i el que és 
més important , s 'han reduit consi-
derablement els deutes de Penti-
ta t , generades , esencialment, pel 
fet de que la discoteca que s'ins-
tal·là a l 'antic teat re no funcionés 
com els directius de llavors espe-
raven. 
—Els sectors més crítics de Penti-
tat assenyalen que en el contracte 
amb Pempresa arrendatària del 
«bingo» hi han irregularitats... 
—Aques ts arguments els conei-
xem perfectament i estem en con-
dicions de demost rar a qualsevol 
soci que ho demani que el con-
tracte amb l 'empresa arrendatàr ia 
del «bingo» no només no presenta 
irregularitats, sinó que gràcies al 
mateix ha estat posible liquidar 
més de la meitat de les deutes que 
hi havien quan la nova directiva 
va entrar . És cert que en el con-
tracte actual un 75% dels ingres-
sos són pels arrendatar is , però és 
que en el seu moment aquesta 
empresa — q u e s 'ha por ta t sempre 
correctament amb la nostra enti-
tat , fent moltes vegades més del 
que li per toca— ens va fer una 
vestresa de 15 milions de pessetes, 
gràcies a la qual va ser possible li-
quidar de cop les deutes i no per-
judicar a cap dels nostres credi-, 
tors. Del 25% que resta agafem 
diners per anar liquidant la deuta i 
així poder gaudir ben aviat del 
50% que en aquests casos sol to-
car. Per tant , aquestes acusacions 
són totalment infundades i els nú-
tneros ben clars. 

«La manera d'actuar de 
Rafael Ballús és sectaria, 
per no dir despòtica...» 
«CiU vol agilitzar la 
burocràcia municipal i 
fer possible la 
descentralització 
administrativa...» 
«Què sóc un home de 
palla...?: Ho poden dir, 
però tothom s'ha posat a 
la meva disposició...» 

Josep Muntal , als seus trenta-un 
anys, és el responsable de la Caixa 
d'Estalvis de Sabadell a Lliçà 
d ' A m u n t . Com a president del 
Casino sap que d 'ar r ibar a l'alcal-
dia no podrà continuar desenvolu-
pant una tasca per la que sent 
gran afecte i a la que hi ha dedicat 
moltes hores. D'ell , la gent del 
carrer , diu que és una persona 
creguda i aquesta pot ser una im-
pressió. Però la veritat és que al 
darrera d 'aquesta apariència hi ha 
una persona de gran f ranquesa i 
que coneix molt bé les seves limi-
tacions. I que també sap les seves 
grans aficions: Granollers i Cata-
lunya. 

—Nou equip, noves idees: què pot 
aportar d'ara endavant CiU a la 
nostra ciutat? 
— U n a millor convivència, més 
eficàcia, la descentralització admi-
nistrativa i l'agilització de la buro-
cràcia municipal. Volem fomentar 
la participació ciutadana i afavorir 
el diàleg directe i sincer amb tots 
els barris i tots els sectors ciuta-
dans de Granollers. 
—Pla General d'Ordenació? 
—Li donarem una interpretació 

generosa afavorint a to thom. 
—Cultura? 
—Política oberta amb especial 
promoció d'aquella que sigui ex-
pressió natural de la identitat de 
Granollers. 
—Hisenda? 
—Mant indrem els actuals pressu-
postos. és a dir els del 82, en va-
lors constants. 
—Sanitat? 
—Volem que cada barri tingui un 
dispensari, estable o mòbil. 
—Hospital de Granollers? 
—El que volem és que el centre 
funcioni bé, sota el règim que si-
gui. I ara funciona. 
—Assistència social? 
— E s cl nostre propòsit millorar 
l 'actuació municipal en el sentit de 
proporcionar ocupació al? treba-
lladors que no gaudeixin de subsi-
di d 'a tur i millorar també Tassis-
tència a les persones de nules pos-
siblitats econòmiques. 
—Pacte amb Alianza Popular? 
— E n tot cas en parlarem a partir 
del dia 8 de maig, però a lo millor 
resulta que al PSC l'interessa pac-
tar amb nosaltres. 
—Com tu mateix deies, Rafael Ba-
llús és Talcalde fins aquell dia. 
Llavors, ja en parlarem. Què li 
critiqueries 

—El seu estil sectari, amb algunes 
actuacions despòtiques inclús... 
—I del Grup Municipal Socialista? 
—S'ha de reconèixer que en al-
guns moments no hem tingut més 
remei que col·laborar amb ells. 
però també han fet de vegades 
demagògia prometent als barris 
coses que més tard no s 'han pogut 
fer . 
—Teniu prous arguments per 
aconseguir el vot dels granollerins? 
—Estic convençut de que sí. Fa-
rem una gestió ben feta i donarem 
a la ciutat la convivència necessà-
ria que permeti millorar-la. En 
definitiva ho diu ben clar el nostre 
«slogan»: Endavan t . Granollers!. 
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